
RDŻ/09/01/2022              Gliwice, dnia 13.09.2022 r.

Protokół posiedzenia
Rady Dzielnicy Żerniki

kadencji 2019-2024
w dniu 13 września 2022 r., godz. 18.30

Przewodniczący Rady Dzielnicy  Kajetan Gornig  otworzył posiedzenie Rady Dzielnicy Żerniki, powitał ze-
branych członków Rady Dzielnicy, stwierdził prawomocność obrad (obecnych było 10 członków Rady Dzielnicy)
i zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad: 

1. Informacja Zarządu o wydarzeniach, które miały miejsce  pomiędzy posiedzeniami Rady Dzielnicy. 

2. Informacja na temat budżetu Rady Dzielnicy

3. Plany na działania do końca roku. 

4. Sprawy nowe

5. Wolne wnioski

6. Zamknięcie zebrania

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad.

Ad 1)  Informacja Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy.

➢ Przewodniczący Zarządu ponowił pismo w sprawie ustanowienia pomników przyrody, które dotyczyło
dwóch dębów rosnących przy ul. Legnickiej. Wydział Środowiska odpowiedział, że dendrolog jedno z tych
drzew uznał za spełniające wymogi bycia pomnikiem przyrody, natomiast na drugim  drzewie tabliczka
z taką informacją nie zawiśnie, ”ze względu na wadliwą konstrukcję”.

➢ Do Przewodniczącego Zarządu wpłynęło pismo z Wydziału Gospodarowania Wodami o planowanych do
końca listopada 2022 nasadzeniami  zieleni  w obrębie  zbiorników retencyjnych umiejscowionych przy
ul. Elsnera.

➢ Przewodniczący Zarządu poinformował,  o umieszczeniu  na stronie  internetowej  Dzielnicy  odpowiedzi
Prezydenta Miasta na pytania Mieszkańców zadanych podczas spotkania w dniu 02.06.2022 r. 

➢ 15 lipca br. Przewodniczący Zarządu otrzymał pismo z Centrum Ratownictwa Gliwice o planowanym odło-
wie dzików w naszej Dzielnicy.

Ad 2) Informacja na temat budżetu Rady Dzielnicy

➢ Przewodniczący Zarządu przedstawił szczegółowy podział wydatków budżetu Rady, na który złożyły się
następujące wydatki :
20.01.22 r.  400,00 zł – teatrzyk dla dzieci
17.03.22 r.  400,00 zł – potrzeby Klubu Seniora
01.04.22 r.  384,00 zł – książki
Od stycznia br. na gimnastykę dla Seniorów zaplanowano 4.982,00 zł, 
z czego dotąd wykorzystano 1.974,00 zł
11.06.22 r.  393,60 zł – koszulki na turniej w Ostropie + 100,00 zł – woda dla zawodników,
w sierpniu br 1.354,54 zł – biuletyn dla mieszkańców

➢ Na całą działalność Rady otrzymaliśmy 12.785,15 zł z czego:
8.314,64 zł na promocję
650,00 zł na administrację
3.820,51 zł na biuletyny

➢ Po odliczeniu wydatków pozostało : 4.774,91 zł.

1



Ad 3) Plany na działania do końca roku. 

➢ Jednogłośnie postanowiono o zakupie namiotu z naszym żernickim herbem oraz długopisów z logo. 
Koszt zakupu przedstawi Przewodniczący Zarządu.

➢ 400,00 zł zaplanowano na spotkania seniorów w Klubie Seniora.
➢ Pozostałe środki przeznaczymy na organizację spotkania mikołajowego dla seniorów. 

Ad 4) Sprawy nowe.

➢ Pani Anna Smołka informowała o wycince drzew w naszym lesie – po sprawdzeniu okazało się, że to tylko
usuwanie połamanych drzew.

➢ Pani Irena Peick zwróciła uwagę na potrzebę pomalowania ławek na skwerze osiedlowym przed Modrze-
wiowym Dworem.

➢ Jednocześnie poprosiła o zwrócenie się do ZDM-u w sprawie naprawy nawierzchni jezdni w ciągu ulicy
Gdyńskiej. Zaproponowała zrobić przegląd ogólny ulic naszej Dzielnicy, aby sprawdzić, czy są przygotowa -
ne na zimę.

➢ Klub seniora prosi o postawienie przynajmniej jednej  ławki spoczynkowej w ciągu nowej ulicy łączącej
ulice Grodeckiego z Tarnogórską.

➢ Pani Mariola Bucher prosi o przypomnienie się pismem w sprawie przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu
ulic Graniczna – Olszewskiego.

Ad 5) Wolne wnioski

➢ Dotychczasowa Przewodnicząca Klubu Seniora ze względu na stan zdrowia złożyła pisemną rezygnację  
ze sprawowanej do tej pory funkcji, a na swoje miejsce zaproponowała Panią Urszulę „Jolę” Czumak,  
która funkcję przyjęła.

➢ Do pomocy w pracach Rady zgłosiła się dobrowolnie mieszkanka ulicy Gdyńskiej Pani Aleksandra Kozicka,
która została entuzjastycznie przyjęta przez wszystkich członków Rady.

Ad 5) Zamknięcie zebrania.

Na tym zakończono posiedzenie Rady Dzielnicy.

Ustalono kolejny termin posiedzenia Rady Dzielnicy na dzień 11.10.2022 r.

      Protokołowała: Przewodniczący Rady Dzielnicy:

     Renata Koszorz

      …...................      ….......................................

            (podpis)       (podpis) 
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